
 

 
Van: Griffie GB  
Verzonden: vrijdag 26 oktober 2018 11:45 

Aan: gb_voor kennisgeving aannemen 

CC: gb_grf; Relou, Anita 
Onderwerp: Vraag raadslid Relou onderzoek tekorten jeugdhulp 

 
Geacht college, 
 
 
Onderstaande schriftelijke vraag van het raadslid Relou zend ik u hiermee door voor 
schriftelijke reactie door uw college. 
 
De vraag betreft de bereidheid van uw college om al dan niet in GR-Peelgemeenten verband 
te solliciteren naar deelnemen in het VWS onderzoek naar de tekorten jeugdhulp. 
 
 
 
met vriendelijke groeten 
Peter van Boxtel 

 
Van: Relou, Anita  

Verzonden: vrijdag 26 oktober 2018 11:22 
Aan: gb_grf 

Onderwerp: Vraag: onderzoek tekorten jeugdhulp 

 

Beste griffie, 
Zouden jullie onderstaande vraag door kunnen zetten voor beantwoording? Dankjewel. 
Groet, Anita Relou 
 
Minister de Jonge heeft aangekondigd een onderzoek te gaan doen naar de tekorten in de 
jeugdhulp: 'Er komt een verdiepend onderzoek naar de tekorten in de jeugdhulp. Minister De 

Jonge (VWS) wil in een dertigtal gemeenten een onderzoek laten doen naar de omvang en 
de oorzaken van de tekorten. De helft met een tekort en de helft met een overschot. De 
resultaten ervan worden in het voorjaar gepresenteerd, zo is het streven.'  
Op dit moment wordt met de VNG besproken hoe het onderzoek vorm moet krijgen en bij 
welke gemeente.  
 
Wij zien dit onderzoek als een kans om meer inzicht te krijgen en als kans om mogelijke 
oplossingen voor de tekorten te vinden.  
Is de wethouder bereidt om ons als GR Peelgemeenten of als gemeente aan te melden voor 
dit onderzoek?  
 


